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Zápis z jednání Výboru MAS
konaného dne 29.08.2024

Dnešnímu jednání MAS je přítomno 7 členů výboru z celkového počtu 11, tudíž dnešní Výbor MAS je
usnášení schopný. Sestavením zápisu je pověřen/a Žaneta Rosová, DiS..

Přítomni:
Karolína Berousková - FO Hranice (sektor S; 6-občané)
Alexandra Holčáková - FO Jindřichov (sektor S; 2-zemědělství, lesnictví, potravinářství)
Vojtěch Skácel - FO Rakov (sektor S; 6-občané)
Jaroslav Šindler - Obec Partutovice (sektor V; 1-obce)
Marcela Tomášová - Mikroregion Hranicko (sektor V; 1-obce)
Eduard Tomeček - TJ Sokol Horní Újezd, z.s. (sektor S; 5-spolky)
Alena Veličková - SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Horní Újezd (sektor S; 5-spolky)
Přítomno členů: 7

Omluveni:
Jiří Dostalík - Obec Bělotín (sektor V; 1-obce)
Radim Haitl - Obec Střítež n.L. (sektor V; 1-obce)
Petra Kočnarová - Obec Skalička (sektor V; 1-obce)
Vladimíra Kubešová - Tělocvičná jednota SOKOL Hranice (sektor S; 5-spolky)

Přítomni za kancelář MAS:
Bc. Olga Vilímková
Mgr. František Kopecký (pracovní)
Mgr. Hana Gaďurková
Ing. Barbora Matušková
Žaneta Rosová, DiS.

Host:
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Machyl Karel - Město Hranice

Plachý Rostislav - Městská kulturní zařízení Hranice, p.o.

Raindl Miroslav - Městská kulturní zařízení Hranice, p.o.

Návrh programu jednání Výboru MAS konaného dne 29.08.2024, od 14:30
1. Kontrola plnění usnesení
2. Projekt spolupráce SZP
3. Projekt “Zajištění činnosti MAS Hranicko II.” z OPTP 21+
4. Personalistika MAS Hranicko
5. Smlouva o poskytování služeb elektronických komunikací O2
6. Výzva č.5 MAS-IROP Bezpečnost dopravy

Předseda Výboru MAS se dotázal, zda má někdo námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu?
Nikdo nevystoupil.

1. Kontrola plnění usnesení (Navrhovatel: Žaneta Rosová, DiS.)
Jedná se o kontrolu plnění usnesení z jednání Výboru MAS ze dne 13.6.2024:
UVMAS/17/2024
a) Výbor MAS projednal Dodatek č. 7 ke smlouvě o nájmu prostoru sloužícího ke spolkové činnosti s
firmou Rent Buildings Plus s.r.o. s účinností od 1.7.2024
b) Výbor MAS schválil Dodatek č. 7 ke smlouvě o nájmu prostoru sloužícího ke spolkové činnosti s
firmou Rent Buildings Plus s.r.o. s účinností od 1.7.2024 a pověřuje předsedu Výboru MAS jeho
podpisem
Usnesení splněno.

UVMAS/18/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o průběhu hodnocení a pořadí projektů Výzvy č. 3 MAS-IROP
b) Výbor MAS schválil pořadí projektů Výzvy č. 3 MAS-IROP
c) Výbor MAS schválil seznam vybraných Žádostí o dotaci Výzvy č. 3 MAS-IROP
Usnesení  splněno.  Všech 7 vybraných projektů bylo  zaregistrováno do nadřazené Výzvy IROP a

prochází kontrolou CRR.

UVMAS/19/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o průběhu hodnocení a pořadí projektů Výzvy č. 4 MAS-IROP
b) Výbor MAS schválil pořadí projektů Výzvy č. 4 MAS-IROP
c) Výbor MAS schválil seznam vybraných Žádostí o dotaci Výzvy č. 4 MAS-IROP
Usnesení splněno. Všech 14 vybraných projektů bylo zaregistrováno do nadřazené Výzvy IROP a

prochází kontrolou CRR.

UVMAS/20/2024
a) Výbor MAS projednal Výzvu č.2 MAS-OPTAK
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b) Výbor MAS schválil Výzvu č.2 MAS-OPTAK
Usnesení splněno. Výzva uzavřena, přijaty 3 Žádosti o dotaci.

UVMAS/21/2024
a) Výbor MAS projednal dokument "ZPŮSOB VÝBĚRU PROJEKTŮ NA MAS" a aktualizaci Interních
postupů MAS-SZP.
b) Výbor MAS schválil dokument "ZPŮSOB VÝBĚRU PROJEKTŮ NA MAS" a aktualizaci Interních postupů
MAS-SZP.
Usnesení splněno.

UVMAS/22/2024
Výbor MAS bere na vědomí informace o výsledku výběrového řízení na Energetického poradce MAS
UVMAS/23/2024
a) Výbor MAS projednal možnost zapojení pracovníka kanceláře MAS do projektu destinačního
managementu – Hranický kras
b) Výbor MAS ukládá manažerovi F. Kopeckému zajistit do konce srpna 2024 písemné stanovisko
města Hranice k návrhům předneseným Radě města Hranice dne 14. 5. 2024
Usnesení splněno částečně. Dne 9.7. se uskutečnila schůzka Skácel, Kopecký, Machyl, Plachý, Raindl,

kde město přislíbilo písemné stanovisko do poloviny září. Viz také 2. bod programu 

UVMAS/24/2024
Výbor MAS bere na vědomí nastavení průběhu projektu „Propagace značky MORAVSKÁ BRÁNA
regionální produkt v roce 2024“.

UVMAS/25/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o kontrole plnění usnesení z předcházejícího jednání Výboru MAS
b) Výbor MAS schválil zprávu o kontrole plnění usnesení z předcházejícího jednání Výboru MAS v
předneseném znění
(Pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 )

2. Projekt spolupráce SZP (Navrhovatel: Mgr. František Kopecký (pracovní))
Valná hromada MAS Hranicko schválila v programovém rámci SZP alokaci 1 066 544 Kč pro realizaci
tzv. projektů spolupráce. Již byly zveřejněny pravidla a MAS tímto zahájila na Výboru MAS debatu o
relevantních projektových záměrech, vhodných partnerech a zaměření projektu. 
Zaměření  projektu spolupráce bude ve finále schvalovat Valná hromada, předpoklad je koncem září
2024, pokud nebude shoda, možno kdykoliv později, je na MASce, kdy projekt spolupráce zrealizuje.
Manažer Kopecký zopakoval,  že dlouhodobě prosazuje, aby se tématem projektu spolupráce stal
Strategický rozvoj lokality Hranický kras, proto se jednání Výboru MAS v tomto bodě jako hosté
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zúčastnili též místostarosta města Hranice pan Machyl, editel MKZ Hranice pan Plachý a člen rady
města pan Raindl.
Kopecký pipomenul  jeho prezentaci  z  březnové konference o Hranickém krasu „Hranický kras z
pohledu místního rozvoje“, dále prezentaci přednesenou na Radě města Hranice koncem května - tato
prezentace přináší základní přehled problémů a potřeb v souvislosti s krasem. Nakonec odprezentoval
draft projektu spolupráce - přehled základních podmínek a výčet možných aktivit a partnerů projektu
spolupráce.  Draft  obsahuje  podrobnosti  k  podmínkám, možným tématům a možným partnerům.
Nejedná se tedy prozatím o konkrétní projektový záměr, ale o výčet všeho a všech, co by šlo v
souvislosti s Hranickým krasem realizovat.
Vzhledem k  alokaci  a  dalšímu vývoji  pak  dojde  k  zúžení  na  finální  výčet  partnerů  a  aktivit,  poté  se
začne chystat samotná Žádost o dotaci, která musí projít interním procesem hodnocení Výběrovou
komisí a výběrem projektu k realizaci Výborem MAS.

Za  město  Hranice  shrnul  postoj  pan  místostarosta  Machyl.  Uvedl,  že  město  Hranice   nechává
zpracovat koncepci rozvoje kultury, do ní bude zakomponován té cestovní ruch a do konce roku té
externí firma zpracuje studii k Hranickému krasu. Další postup města v tomto tématu bude následovat
a po dokončení této studie dle jejího obsahu a výstupů. Proběhla schůzka v lázních se zástupcem
Olomouckého  kraje  panem  Žůrkem  a  firmou,  co  takové  studie  vytváří.  Zopakoval,  že  ustavení
pracovní skupiny z jejich strany nevidí  jako efektivní a zatím není tato PS potřeba. Rada města
rozhodla, o zadání vzniku studie externí firmě s dodáním do konce roku 2024. Další kroky tak budou s
MAS řešit až po zpracování koncepce někdy začátkem příštího roku, dříve ne.

Předseda Výboru MAS zopakoval  přítomným 3 možné scénáře.  a)  MAS vyčká do roku 2025 na
výsledky studie města Hranice, b) MAS bude realizovat projekt spolupráce na téma Hranický kras s
jinými partnery, c) MAS zaměří téma projektu spolupráce do jiných oblastí,  nap. podpora lokální
produkce.

UVMAS/26/2024
a) Výbor MAS projednal možná témata, aktivity a partnery projektů spolupráce MAS
b) Výbor MAS pověřuje manažera F.  Kopeckého oslovením vedení obcí  Černotín,  Teplice n. B. a
Zbrašovských  aragonitových  jeskyní  za  účelem  zjištění  jejich  zájmu  o  partnerství  v  projektu
spolupráce
(Pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 )
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3. Projekt “Zajištění činnosti MAS Hranicko II.” z OPTP 21+ (Navrhovatel: Žaneta Rosová, DiS.)
Dne 1.9.2022 byla vyhlášena Výzva č. 3 OPTP 2021-2027 pro MAS jakožto příjemce podpory - tato
výzva by měla zajistit financování realizace SCLLD MAS Hranicko, míra spolufinancování 5% z celkové
alokace stanovené pro MAS. MAS Hranicko z. s. byla stanovena celková alokace ve výši 12.839.278,-
Kč pro období 2021-2027.
Celková alokace je rozdělena na 4 samostatné projekty:
1.projekt (23 měsíců) 1.11.2022 - 30.9.2024 - nyní v realizaci
2.projekt (24 měsíců) 1.10.2024 - 30.9.2026
3.projekt (24 měsíců) 1.10.2026 - 30.9.2028
4.projekt (24 měsíců) 1.10.2028 - 31.12.2029  
První projekt Zajištění činnosti MAS Hranicko I. (tj. OPTP I.) bude ukončen k 30.9.2024 a koncem září
bude nutné podat Žádost do Výzvy č. 3 OPTP 2021-2027 na druhý projekt Zajištění činnosti MAS
Hranicko  II.  (OPTP  II.)  Nevyčerpané  prostředky  prvního  projektu  OPTP  I.  budou  rozpuštěny  v
rozpočtech všech dalších tří projektů OPTP. Management MAS tedy připravil navazující projekt:
Projekt „Zajištění činnosti MAS Hranicko II.“ bude druhým projektem v rámci Výzvy č. 3 OPTP 21+ a
bude předložen ke schválení jeho podání Valné hromadě MAS 26.9.2024. 
Předpokládané datum zahájení projektu: 1.10.2024
Předpokládané datum ukončení projektu: 30.9.2026
Způsob podání projektu: v systému ISKP21+
Režim financování: ex-post
Cíl projektu: zajištění činnosti MAS Hranicko
Aktivity projektu: Podporovanými aktivitami bude zajištění stabilní administrativní kapacity stejně jako
ostatních výdajů potřebných pro výkon činností MAS.
Celkové způsobilé výdaje projektu: 6.035.646,-Kč (složené z osobních nákladů a 20% paušálu)
Rozpočet  projektu  a  finanční  plán  projektu:  byl  představen  přímo  na  jednání  Výboru  (sledované
období  bude  opět  4měsíční  tzn.  podávání  Žádostí  o  platbu  v  4měsíčních  intervalech)
Personální obsazení projektu: bylo představeno v rámci rozpočtu projektu přímo na jednání Výboru
spolu s aktualizací tabulky Mzdové výdaje zaměstnanců MAS. Finální schválení personálního obsazení
s  konkretizací  pracovních  úvazků  a  smluv  bude  předmětem per  rollam  hlasování  Výboru  MAS
vyhlášeného po jednání VH MAS 26.9.2024 z důvodu návaznosti jednotlivých kroků.
Termín podání: dle doporučení z OPTP máme navazující projekty podávat během září/října 2024.
Celý projekt prošel konzultacemi na OPTP bez připomínek tudíž je připraven k podání.

UVMAS/27/2024
a) Výbor MAS projednal Žádost MAS Hranicko druhého projektu s názvem „Zajištění činnosti MAS
Hranicko  II.“  do  Výzvy  č.  3  OPTP  2021-2027  včetně  rozpočtu,  finančního  plánu  a  personálního
obsazení
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b) Výbor MAS schválil podání Žádosti MAS Hranicko druhého projektu s názvem „Zajištění činnosti
MAS  Hranicko  II.“  do  Výzvy  č.  3  OPTP  2021-2027  dle  předloženého  rozpočtu,  finančního  plánu  a
personálního  obsazení  a  doporučuje  VH  MAS  jeho  schválení  dle  důvodové  zprávy
(Pro: 6 proti: 0 zdržel se: 1 )

4. Personalistika MAS Hranicko (Navrhovatel: Žaneta Rosová, DiS.)
V rámci projektu OPTP I. vznikla potřeba přibrat do týmu dalšího Zaměstnance pro realizaci SCLLD,
který bude potřeba také v navazujícím projektu OPTP II.. Předseda Výboru MAS tedy s nabídkou této
pracovní pozice oslovil K. Berouskovou, která již v MAS pracovala v letech 2016-2019 a nyní ji pomalu
končí rodičovská dovolená. K. Berousková s nabídkou souhlasí, mohla by nastoupit od 16.9.2024
nejprve na 0,2 úvazek a od 1.2.2025 by nastoupila na plný úvazek. Nastavení pracovní smlouvy
finanční  manažerka MAS navrhuje  sladit  s  koncem projektu  OPTP II.  tedy do 30.9.2026.  Výše hrubé
mzdy byla představena přímo na jednání v rámci Tab. Mzdové výdaje zaměstnanců MAS aktualizace
pro Výbor 29.8.2024.
Se stále se rozšiřující agendou projektu NZÚ Light došlo v Tab. Mzdové výdaje zaměstnanců MAS
aktualizace pro Výbor 29.8.2024 k doplnění návrhu navýšení hrubé mzdy konzultantce NZÚ Light B.
Matuškové od 1.9.2024.
V rámci diskuse byla novým členům Výboru MAS představena mzdová politika zaměstnanců MAS
Hranicko nastavená na jednání Výboru MAS 28.11.2024.

UVMAS/28/2024
a) Výbor MAS projednal aktualizaci personálního obsazení projektu Zajištění činnosti MAS Hranicko I.
b) Výbor MAS schválil pracovní smlouvu, mzdový výměr a náplň práce v rámci projektu Zajištění
činnosti  MAS Hranicko  I.  Zaměstnanci  pro  realizaci  SCLLD K.  Berouskové s  datem účinnosti  od
16.9.2024 do 30.9.2026 dle důvodové zprávy
c) Výbor MAS projednal a schválil aktualizaci Tab. Mzdové výdaje zaměstnanců MAS aktualizace pro
Výbor 29.8.2024
d) Výbor MAS schválil nový mzdový výměr Konzultantce NZÚ Light B. Matuškové od 1.9.2024
(Pro: 6 proti: 0 zdržel se: 1 )

5. Smlouva o poskytování služeb elektronických komunikací O2 (Navrhovatel: Žaneta Rosová,
DiS.)
Současná smlouva o poskytování služeb elektronických komunikací O2 byla podepsána 19.10.2022 se
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závazkem na 24 měsíců pro 5 telefonních čísel + 1 LTE. S rozjezdem nových projektů OPZ+ a NZÚ
Light  počátkem  roku  2023  byl  počet  telefonních  čísel  navýšen  na  7.  Po  srpnové  schůzce
managementu  MAS  s  obchodním  zástupcem  firmy  O2,  kde  byla  řešena  také  potřeba  dalšího
telefonního čísla pro K. Berouskovou a zrušení LTE nám byla zaslána nová výhodnější cenová nabídka.
Dosud jsme měli  tarif  s  22% slevou v koncové výši  584,22 Kč s DPH/telefonní  číslo a osobním
bonusem 242,-Kč/měsíc na fakturu. Nově budeme mít tarif s 30% slevou v koncové výši 524,30 Kč s
DPH/telefonní  číslo a osobním bonusem 150,-Kč/měsíc na fakturu.  Cenová nabídka byla součástí
podkladových materiálů.

UVMAS/29/2024
a)  Výbor MAS projednal Závaznou nabídku služeb O2 ze dne 20.8.2024
b)  Výbor MAS schválil Závaznou nabídku služeb O2 ze dne 20.8.2024 a pověřuje předsedu Výboru
MAS podpisem nové smlouvy dle parametrů závazné nabídky
(Pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 )

6. Výzva č.5 MAS-IROP Bezpečnost dopravy (Navrhovatel: Mgr. František Kopecký (pracovní))
MAS pokračuje  v  realizaci  dotačního  programu MAS-IROP,  kdy  nás  čeká  za  1.  fázi  (2023-2025)
poslední Výzva č.5 „Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu“ s alokací 10 273 603,- Kč
(=95% dotace), objem podpořených projektů tedy bude 10 814 319,- Kč.
přílohy  Výzvy:  Preferenční  kritéria  i  Interní  postupy jsou schváleny Valnou hromadou MAS již  z
dřívějška

Výbor dnes rozhodl o následujících parametrech Výzvy:
- Datum a čas vyhlášení výzvy MAS 16.9.2024, 8:00h
- Datum a čas ukončení příjmu Žádosti o dotaci na MAS 22.10.2024, 12:00h
- požadavek na ukončení realizace projektů do 31.5.2027
- max. výše způsobilých výdajů na 1 Žádost o dotaci 3 000 000 Kč
- příloha „Podklady pro hodnocení“ rovnou v plné verzi
- příloha Povolení umístění stavby v území (územko) - povinnost předložit již při podání na MAS
- příloha Povolení k realizaci stavby - předložit alespoň podanou žádost o vydání/ohlášku již při podání
na MAS
- příloha Karta souladu projektu s principy udržitelné mobility - až při podání do ISKP+
- příloha Zpráva o provedení bezpečnostní inspekce pozemní komunikace (relevantní pro podaktivitu
B) - až při podání do ISKP+
- postup v případě rovnosti udělených bodů, který bude uveden ve Výzvě: nižší výše požadované



8/8

dotace
- minimální počet bodů: není stanoven

UVMAS/30/2024
a) Výbor MAS projednal Výzvu č.5 dotačního programu MAS-IROP
b) Výbor MAS schválil Výzvu č.5 dotačního programu MAS-IROP
(Pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 )

Zapsala: Žaneta Rosová, DiS.
Vojtěch Skácel

Předseda Výboru MAS


